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AANWEZIGEN 
 

Ouderraad:  
Véronique, Stefano, Marlies, Jill, Griet, Ruben, Johan, Els, Ruth 
 
Afgevaardigden School: 

Deze vergadering werd gehouden zonder afgevaardigden van de school, 
aangezien de agendapunten enkel bestonden uit besprekingen van de 
werkgroepen van de ouderraad.  
 

Ook deel uitmaken van de Ouderraad of wens je sporadisch bij activiteiten een 

handje toe te steken? Neem dan zeker contact op via 

ouderraad@sintjorisblaasveld.be 

 
AGENDAPUNTEN  
 

1. Goedkeuring Vorig Verslag 
Er werden geen opmerkingen genoteerd op het vorige verslag.  

Voortaan is er een termijn van twee weken om opmerkingen door te geven op het 

verslag, nadien wordt het verslag algemeen als aanvaard beschouwd. 

 

2. Verslag Werkgroepen 
 
• KidsDisco en Blaasveld Fietst:  

De voorbereiding loop vlot, enkele kleine praktische afspraken worden nog 
afgehandeld in verband met het vervoer van de koelwagen en drank van Barbok. 
De laatste shiften worden ingevuld op de helperslijst.  
Het wisselgeld werd al overhandigd (waarvoor dank Ilse en Eline).  
De verkoop is vlot verlopen, er zijn nog een kleine 10 tickets over.  
Er wordt nog een laatste communicatie uitgestuurd naar de ouders ter 
herinnering en ter verduidelijking dat ook ouders van wie de kinderen niet naar 
de KidsDisco (mogen) gaan welkom zijn om het oudercafé.  
Het weer is wisselvallig, maar tussen 17 en 20u is de voorspelling grotendeels 
droog. In ieder geval zijn er tenten voorzien om iedereen droog te houden.  
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• Schoolfeest:  

De laatste details van de planning van het schoolfeest worden meegedeeld. Er is 
bevestiging gekomen dat de Mechelsesteenweg wordt afgesloten gedurende het 
schoolfeest. De catering vindt plaats op de kleine speelplaats, en het podium van 
de optredens komt op de grote speelplaats naast de blokhut van de Chiro.  
Het uur schema welke klas wanneer optreedt is bekendgemaakt naar de 
ouderraad. De school wordt gevraagd de planning met alle ouders te 
communiceren samen met de werklijst. De hoop is dat met het bekendmaken 
van de gedetailleerde planning de werklijst vlotter zal ingevuld worden. Groene 
blokken in de werklijst worden door de kinderen van het 6e leerjaar ingevuld. 
Ouders die zich kandidaat stellen om een shift op te nemen, zullen gevraagd 
worden hun telefoonnummer te delen, zodat een Whatsapp groep kan worden 
opgesteld met de medewerkers en helpende handen.  
 
Er was een bezorgdheid dat de lagere school leerlingen lang in de klas zouden 
moeten wachten vooraleer het hun beurt is om op te treden. De ouderraad heeft 
gevraagd om na te gaan of dit herbekeken kan worden. De school gaf als 
antwoord dat de leerlingen van het 5e en 6e leerjaar zelfstandig naar hun klas 
moeten gaan en dus niet lang op voorhand hoeven te wachten in de klas. De 
leerlingen van het 1e en het 4e treden als eersten op en hoeven dus ook niet lang 
te wachten in de klas. Het probleem zou zich dus enkel stellen voor het 2e en 3e 
leerjaar. De ouderraad vraagt de schoolfeest werkgroep van de school of een 
extra pauze geen oplossing zou bieden voor dit probleem. Bovendien kan dit 
zorgen dat er meer rotatie is van de voorste plaatsen zodat iedere (groot)ouder 
de kans heeft zijn (klein)kind te zien optreden vanuit een goede positie.  
 
De ouderraad stelt zich ook vragen bij het late openingsuur van de animatie 
(16u). Dit wil zeggen dat kleuters bijvoorbeeld heel de dag zouden moeten 
wachten om te kunnen spelen. De ouderraad suggereert om de kinderanimatie 
vroeger te openen, zodat ook de kleinsten een kans krijgen om te spelen. Dit zal 
ongetwijfeld ook zorgen voor een hogere verkoop van de speelkaarten, wat de 
school ten goede komt. Aangezien de Mechelsesteenweg wordt afgesloten, kan 
de circulatie via straat gaan en stoort dit niet de optredens. Indien er een 
springkasteel wordt geplaatst, stelt de ouderraad voor om kleuters en lagere 
school kinderen op te splitsen voor de veiligheid.   

 
 

3. Varia 
 
• Infomarkt sluiting overweg Tisselt en werken PIPDA vanaf 29 April:  

Er was een infomarkt over de sluiting van de overweg naar Tisselt gepland in de 
Schalk vlak voor de ouderraad. De communicatie rond en de timing van de 
infomarkt is heel ongelukkig, wat doet vermoeden dat er weinig 
luisterbereidwilligheid is van de uitvoerende instanties. Aanwezig waren 
vertegenwoordigers van Infrabel, de gemeente Willebroek en de stad Mechelen. 
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Na de infomarkt blijven er nog veel onduidelijkheden.  
Wat duidelijk is, is dat er een fietspad zal komen naast het spoor en dat er een 
zeer beperkte burenbevraging is geweest (enkel in de straat van de overweg). 
Wat onduidelijk blijft, is wat er met de sluis in den ten Bergstraat zal gebeuren. 
Door de sluiting van de spoorweg zal het lokaal verkeer of via het rond punt of 
via de ten Bergstraat gaan. De sluis zoals ze momenteel bestaat, is te smal om 
een hogere frequentie aan auto’s vlot te laten gebeuren. Het zal ongetwijfeld ’s 
morgens leiden tot verkeerschaos in combinatie met het parkeren in den ten 
Bergstraat van ouders die hun kinderen komen afzetten aan de school. Er zou 
een parking recht tegenover Willy’s Moustache komen, maar dat is een parking 
voor buurtbewoners, en zal onvoldoende plaatsen bieden voor ouders die hun 
kinderen met auto willen afzetten aan school. De sluis weghalen zou leiden tot 
meer vrachtverkeer, wat in combinatie met het aan te leggen fietspad in den ten 
Bergstraat en de school voor verkeersonveilige situaties zorgen.  
Wanneer de vertegenwoordigers worden aangesproken op de infomarkt blijkt dat 
ze onvoldoende op de hoogte zijn over de huidige verkeerssituatie.  
 
Voor de ouders en de veiligheid rond de school zal de spoorwegsluiting leiden tot 
een verslechtering van de situatie. De (ruimere) buurtbewoners hebben een 2000 
protesthandtekeningen verzameld en wil verdere stappen ondernemen. De 
ouderraad beslist om contact te blijven met de actiegroep van de buurtbewoners 
en de bezorgheden van de ouders van de school te bundelen met de 
buurtbewoners. Tijdens de vergadering werd contact gelegd met de buurt 
initiatiefnemers, die bevestigde om de ouderraad op te nemen in hun verdere 
communicatie en acties.  

 
• Oudercontacten: Er is een groot verschil tussen leerkrachten wat betreft de te 

kiezen uren voor de oudercontacten. Bij sommige leerkrachten is de keuze echt 
te beperkt (slechts 1 dag, te vroege uren,…). Er werd ook aangehaald dat een 
planning van 10 minuten per leerling te kort is. Voor ten minste 1 leerkracht liep 
de planning nogal uit. De bezorgdheid zal worden overgemaakt naar de school.  
 

• Uitstap 2e leerjaar: Er worden vragen gesteld bij het educatieve karakter van 
de binnenspeeltuin. Is dit de meest educatieve besteding van geld? Hoeft het ook 
zo ver? Er zijn dichter bij school ook speeltuinen. De bezorgdheid zal worden 
overgemaakt naar de school.  
 

• Einde schooljaar: Enkele ouders waren bezorgd over de toetsenperiode op het 
einde schooljaar. De toetsenperiode in het 3e leerjaar werd als zeer lang ervaren 
(3 volle weken, wat langer is dan de examenperiode in de meeste middelbare 
scholen) en bezorgde enkele leerlingen veel stress. De bezorgdheid van de 
betrokken ouders is dat dit vanaf nu voor elk leerjaar zo zal zijn. De bezorgdheid 
zal worden overgemaakt naar de school.  

 
• Bedanking ouderraad: Het bestuur van de ouderraad wil de leden van de 

ouderraad en vertegenwoordigers van de school bedanken voor de inzet en de 
constructieve samenwerking van het afgelopen jaar. We nodigen dan ook graag 
de leden van de ouderraad en vertegenwoordigers van de school uit op vrijdag 
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7/06 vanaf 19u in het PC voor een pizza-avond en een drankje. Stefano is gestart 
als pizzaiolo in bijberoep en wil ons laten genieten van zijn heerlijke creaties. 
Verdere informatie volgt nog, maar hou alvast de datum vrij. 

 
 
Volgende vergaderingen: 

o 13 juni om 20:00 – Evaluatie van de kidsdisco en schoolfeest, 
nabespreking van het afgelopen jaar, besteding van het ingezamelde 
geld en brainstorm van de activiteiten georganiseerd door de 
ouderraad volgend schooljaar. 

 
 
 


